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Helsingin ranskalais-suomalaisen koulun
toimitilahankkeen tilanne

• Tervetuloa infotilaisuuteen, rehtori Sanna Kivinen, HRSK

• Tilannekatsaus toimitilahankkeesta, asiakaspäällikkö Sonja Nybonn, Senaatti-kiinteistöt

• Aikataulu, aluejohtaja Petri Turku, Senaatti-kiinteistöt

• Väistötilojen olosuhteiden parantaminen, rakennuttajapäällikkö Jarkko Vainionpää,
Senaatti-kiinteistöt

• Kysymyksiä ja keskustelua



Tilannekatsaus – mitä vuoden aikana on tehty
• Maaliskuussa 2020 sattuneen tulipalovahingon myötä käynnistettiin vaurioiden kartoitus,

pikaisesti väistötilojen hankinta sekä korjaustöiden suunnittelu.

• Korjaustöiden suunnittelua tehty tiiviisti keväästä 2020 lähtien. Ensimmäinen kustannusarvio
saatiin 8/2020. Hankkeen sisältö on täsmentynyt suunnittelun aikana -> laaja
peruskorjaushanke.

• Suunnittelun ohella käyty keskustelua siitä, että selvitetäänkö mahdollisuudet myös
toiminnallisiin muutoksiin.

• Loppuvuonna 2020 tehtiin rakenteellinen selvitys, onko rakennukseen mahdollista tehdä
erityyppisiä tilaratkaisuja.

• Helmikuussa 2021 yhdessä OPH-koulu-Senaatti päätetty, että tutkitaan mahdollisuudet tehdä
joustavampaa ja uudenlaista oppimisympäristöä. Kehittämisprojekti on käynnissä.

• Aikataulua tarkennettu: muutto uusiin tiloihin syyslukukaudella 2023. Väistötilojen
parannustoimenpiteitä suunnitellaan pikaisella aikataululla.



Pitkän tähtäimen tilaratkaisu
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Aikataulu

5

2021 2022 2023
3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 1 2 3 4 5 6 7 8

Oppimisympäristön kehittäminen

Linjaukset tilaratkaisusta
Päätöksenteko (vuokrasopimus, ministeriön päätös,
rahakunta, investointipäätös)

Suunnittelijoiden kilpailutus

Suunnittelu

Urakoitsijoiden kilpailutus

Rakentaminen (vaiheistettu)

Käyttöönotto ja muutto



Väistötilojen olosuhteita parannetaan edelleen
• Väistötiloihin on tehty käytön aikana parannustoimia. Tarve lisätoimenpiteille

on tunnistettu.
• Väistötilojen olosuhteita parannetaan ennen seuraavan lukuvuoden alkua.
• Senaatin asiantuntijat ja WSP Finland Oy:n akustiikkasuunnittelija on

selvittänyt tarkemmin koulun henkilökunnan ja oppilaiden avustuksella 4.
kerroksen opetustilojen ääniteknisiä haasteita 30.3.2021.

• Senaatti selvittää asiantuntijoiden kanssa toimenpiteet olosuhteiden
parantamiseksi kevään 2021 aikana huomioiden nykytilanteen huomiot ja
koulun esittämät toiveet.

• Toteutettavista toimenpiteistä laaditaan ehdotus ennen kesää, jonka pohjalta
päätetään koulun sekä kiinteistön omistajan kanssa yhteisesti kesällä
tehtävistä toimenpiteistä.
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Kysymyksiä ja
keskustelua
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